

## الشركة العربية الإسكندنافية للتأمين (ش.م.ع) - تكافل - أسكانا للتأمين

## ARABIAN SCANDINAVIAN INSURANCE COMPANY (P.L.C.) - TAKAFUL - ASCANA INSURANCE

Incorporated with limited liability by Amiri decree
A company subject to Federal law no. (6) of year 2007 of Insurance
Authority and registered in the insurance companies register under
No. (6) on 15/12/1984 Paid Up Capital Dirhams One Hundred Fifty Four Million.

أسست بموجب مرسوم أميري بضمان محدود شركة خاضعة لأحكام لقانون الاتحادى رقم (6) للعام 2007 في شان هيئة التامين وتتظيم أعمالة ومقيدة في سجل شركات التأمين تحت رقم (6) بتاريخ 1984\1984 م رأس المال المدفوع مانة وأربعة وخمسون مليون درهم

Date: 18 May 2023

التاريخ18: /2023/05

## Sub: Names of the Board of Directors of Arabian Scandinavian Insurance Company (PLC)-Takaful ASCANA Insurance ("the Company")

Reference to the above subject, Kindly be informed that the following members have been elected and appointed as members of Board of Directors for three years term:

## الموضوع / أسماء أعضاء مجلس إدارة الشركة العربية الإسكندنافية للتأمين (ش.م.ع)- تكافل("الشركة")

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه. يرجى العلم بأنه تم انتخاب وتعيين الأعضاء التالية أسماءهم كأعضاء مجلس إدارة الشركة لدورة جديدة لمدة ثلاث سنوات:

Name	الاسم	الرقم No
Mr. Saood Abdulaziz Abdulla Ahmad Al Ghurair		
	السيد/ بدر عبد الله احمد الغرير	2
Mr. Badr Abdulla Ahmad Al Ghurair		
	سعادة / راشد سيف سعيد الجروان الشامسي	3
H.E. Rashed Saif Saeed Al Jarwan Al Shamsi	No. of the second second	
	السيد/ حمد رضا خان محمد اكرم خان	4
Mr. Hammad Raza Khan Mohammad Akram Khan		
	السید/ جان لویس کریستیان م لوران جوزی	5
Mr. Jean-Louis Christian M. Laurent Josi		
10	سعادة /عبد العزيز عبد الله الغرير	6
H.E. Abdulaziz Abdulla Al Ghurair		
	السيدة / فريدا ديانا ريجو لوبو مايكل	7
Mrs. Freeda Diana Rego Lobo Michael		

